
Tatsu Karate Dojo, årsmöte 2020 
 
Inkomna motioner 
 
Från styrelsen: 
 
Med anledning av Folkhälsomyndighetens riktlinjer rörande coronapandemin har träningen varit 
inställd sedan 12 mars 2020, cirka 2 månader efter terminsstart. När situationen och riktlinjerna 
tillåter det kan träningen komma igång igen, eventuellt utomhus. I nuläget går det därför inte att 
säga hur länge träningsuppehållet kommer att pågå. 
 
Styrelsen har tidigare meddelat att inga terminsavgifter kan återbetalas eftersom vi är en 
förening med fasta kostnader för hyra av dojon. Som kompensation meddelades det att 
medlemmar får träna gratis under sommaren. 
 
Efter en förlängd period av inställd träning lämnar styrelsen en motion till årsmötet rörande 
kompensation för utebliven träning. 
 
Alternativ 1) Återbetalning av del av terminsavgiften vt-2020. 
 
Alternativ 2) Reducering av terminsavgiften ht-2020. 
 
För diskussion och omröstning under årsmötet. 
 


